
Protokoll fört vid Kommunala rådet för funktionshindersfrågor
Datum 2020-05-11

Närvarande
Mikaela Jönsson (Kd) Ordf
Ingegärd Ekström  (M) V. Ordf
Eva Sydhoff Henriksen (L)

Bertil Magnusson (Vindens Vänner)
Anette Lack (FUB)
Carina Hildebrand (Parkinson Ekerö)
Kent Revedal (Neuro)

1. Val av sekreterare
Då råden inte ska få sekreterarhjälp enligt nuvarande arbetsordning så valdes Kent 
Revedal att föra protokoll. Vi vill igen påtala att detta inte är en önskvärd situation.

2. Föregående protokoll
Ingen hade något att invända mot tidigare mötesprotokoll. 

3. Granskning av detaljplan för Sanduddens skola (Del av Träkvista 3:99 mfl)
Beredningsgruppen bifogade ett förslag till mötet som godkändes. Mikaela ser till att våra 
tankar kommer fram till rätt person/grupp.

4. Samråd detaljplan för del av Stenhamra centrum (Stockby 2:63 mfl)
Beredningsgruppen bifogade ett förslag till mötet. I tillägg till detta anser vi att det bör 
finnas minst två hcp-platser. Man bör också fundera på om inte alla parkeringsplatser bör 
vara bredare för att underlätta att lyfta i och ur barn ur bilen när man har barnvagn eller 
liknande. Mikaela får i uppdrag att sammanställa dessa ytterligare synpunkter och skicka 
det till rätt mottagare.

5. Remissvar till idrottspolitiskt program
Vi uppskattar att man tar ett grepp om området och i grunden ett antal bra ansatser. Vi 
påtalade att det finns en del saker man bör tänka på och enades om att Kent och Anette 
ska skicka sina tankar till Mikaela som sedan sätter samman det till ett enhetligt dokument.

6. Information från politik och föreningsrepresentanter
Det mesta av aktiviteter är pausade pga Covid-19
Parkinson diskuterar om man ska lägga ner sin Ekeröavdelning.

7. Kommande möten
12/10, kl 16 Vi överlåter åt beredningsgruppen att besluta om vilka som bjuds in och var vi 
ska vara.
7/12 Kl 16

Sekreterare Justeras

Kent Revedal Mikaela Jönsson, Ordf


